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LIiçà d'Amunt 
Pie extraordinari del 30 de 
desembre de 2004 
En referencia a l'aprovació definitiva 
de les ordenances fiscais que hauran 
de regir a partir de! dia 1 de gener 
de! 2005, es van proposar els acords 
següents: en primer iioc desestimar 
la reclamació presentada pel senyor 
Robert Navarro Garda, regidor del 
grup municipal de CID; en segon 
Hoc, aprovar de forma definitiva la 
modificado de l'Ordenança general 
de gestió, inspecció i recaptació deis 
ingressos de dret públic munidpals 
que haurà de regir per a l'exerdd 
2005 i següents; en tercer Hoc, 
l'aprovació definitiva per a l'any 
2005 i següents, de la modificadó de 
tota una sèrie d'ordenances fiscals 
com ara l'Ordenança fiscal regu-
ladora de riBi, l'Ordenança fiscal reg-
uladora de riVTM, l'Ordenança fiscal 
reguladora de l'IAE, etc. Aquest punt 
va suscitar la discrepància del grups 
CIU i PP, els quals van votar-hi en 
contra, i el PSC es va abstenir CIU va 
manifestar la seva disconformitat i va 
comentar que havien estât recopilant 
rebuts de diversos veins, i van poder 
constatar que una famHia normal 
pagará l'any 2005 66 euros més que 
el 2004 i 104 euros més que l'any 
2003, i, basant-se en aquest aug-
ment de la càrrega fiscal per al du-
tadà, van presentar la seva aMegació. 

Pie ordinari del 27 de 
gener de 2005 
Aprovació del Conven! urbanístic 
per a la reordenadó urbanística 
del sector de Can Malé. 

El regidor de Territori, Ferran Mira-
lies, va dir que, a diferènda d'altres 
époques, es portava al Pie un con-
veni sense signar. El regidor va 
explicar que el conveni urbanístic 
entre l'Ajuntament i la companyia 
mercantil BIOKIT, SA. autoritza l'em-
presa a ampliar les seves instal-
lacions en 4.250 m2, una ampllacló 
menor que la que s'havia plantejat 
anys enrera i, a canvi, l'empresa es 
compromet a no ampliar fora del 
perímetre que ara ocupen les naus, 
accepta que a can Malé no es conso-
lidi un sector industrial (seguirán 
com a no urbanitzables les 16 hec-
tàrees que l'empresa té a la zona) i es 
compromet a traslladar-se a can 
Montcau, si finalment s'urbanitza, 
cedint totes les naus que té a can 
Malé com a equipaments publics per 
al poblé i tots eis terrenys com espai 
natural protegit El termini màxim 
per a dur a terme el trasllat complet 
será, com a màxim, de 15 anys, però 
abans d'aquest termini, quan ja 
puguin edificar a can Montcau, l'em-
presa cedirà a l'Ajuntament la masia 
i la ñau de 3.000 metres quadrats 
que té al darrera. L'empresa pot anar 
deixant naus a Can Malé a mesura 

que es traslladi a Can Montcau, però 
mai no podrá ocupar més de 30.000 
metres quadrats de sostre allá fins 
que no hagi abandonat definitiva-
ment Can Malé. Si finalment no s'ur-
banitzés Can Montcau, la porta 
quedarla oberta a buscar altres solu-
cions, sense repercussions per a 
l'Ajuntament. 

ERC: A FAVOR; iCV-EUIA: A FAVOR; 
CiU: ABSTENCIÓ; PSC: ABSTENCIÓ; 
PP: ABSTENCIÓ 

Constitució d'un dret de superfi-
cie a favor de la Generalitat de 
Catalunya per a la construccló 
d'un equipament escolar. 

Aquest punt no estava a l'ordre del 
dia i, primer de tot, es va votar la 
urgéncia de l'afer per tal d'indoure'l, 
que va resultar ser unànime. 
Seguidament, l'alcalde va explicar 
que es tractava d'un canvi de fòrmu-
la del Departament d'Ensenyament 
de la Generalitat de Catalunya, que 
primer va demanar que el Pie de 
l'Ajuntament votés "la posada a dis-
posiciò" de la Generalitat d'uns ter-
renys per a la construcció del CEIP 
Miquel Marti i Pol al sector de 
Palaudàries i, ara, demana que es 
voti "la constitudó d'un dret de 
superficie" a favor de la Generalitat 
d'aquests mateixos terrenys. 

UNANIMITAT 

LIiçà de Vail 
En el Pie de l'Ajuntament de! dia 4 
de febrer de 2005 es va aprovar el 
pressupost d'aquest any. L'import del 
pressupost és de 21.760.264 € i té 
un capítol d'inversions amb un 
import de 14.827.070 € . 

Les principals inversions que en 
destaquen son la urbanitzadó del 
polígons industrials de Can Nadal, 
Can Coll 2® fase i les Argelagues. A 
més de l'ampliadó del cementiri i la 
construcció de la sala de vetlles, la 
instal-ladó de gespa en els camps de 
futbol-11 i futbol-7, la construcció 
del Casal de joves i de la fase del 
carrer del Sot. 

El pressupost va ser aprovat amb els 

vots de CIU, l'abstendó d'IC-V i els 
vots en contra de PSC, PP i ERC-l. 

També es va aprovar per unanimitat 
la modificadó del PGOM del sector 
on es troba el dipòsit del Mirador, 
que tenia una reserva de terreny que 
ja no será necessària en haver-se 
construTt el dipòsit de Can Farners. 

Aixi mateix es van discutir i aprovar 
algunes de les mocions presentades 
per ERC i PP Aqüestes són: 

- Modo de recolzament a la candi-
datura olimpica Madrid 2012 pre-
sentada per PP, Aprovada amb els 
vots a favor de CIU i PP, les absten-
cions de PSC i IC-V i el vot en contra 
d'ERC, 

- Modo sobre l'actual projecte de 
Constitució Europea presentada per 
ERC. Vot a favor d'ERC, vot en con-
tra de CIU i PP i abstencions de PSC i 
IC-V 

- Modò de la Comissió de la Dignitat 
"Per un retorn integre dels docu-
ments Catalans espoliáis a Salaman-
ca" presentada per ERC. Aprovada 
amb els vots a favor de CIU, PSC, IC-V 
i ERC-l i abstendó de PR 

- Moció en defensa de la rehabilitado 
pública del president Lluís Companys 
presentada per ERC. Aprovada amb 
els vots a favor de CIU, PSC, IC-V i 
ERC-l i abstendó de PP 
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